主日学家庭反馈单

腓立比书 第3课 天国的子民

写给父母:

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含"牢记神的话语",一个建议的活动来巩固课程内容, 还有一个简短的祷告。参与以上内容并和孩子交流,对您和孩子都会非常有益。



所学内容:

今天,您的孩子学到了他的/她的国籍是在天国,并且他/她应当紧紧抓住基督里的事物。 (使用经文: 腓立比书 3:12-14, 20-21)



牢记神的话语:

我们却是天上的国民。-腓立比书 3:20

在这一周里,与孩子一起多背几遍这节经文,并谈谈作为天国子民意味着什么。



亲子建议活动:

一起读腓立比书第3章。然后谈谈你们现在居住的家,把你们为之感恩的家中事物列出来,并为这些事感谢神。接着,开心地讨论你们的天家,以及你们想象它的样子。最后,全家一起感谢神,因我们可以盼望将来在天上的家。



每日祷告:

亲爱的主,感谢祢的儿子,使我们在生命中能紧紧抓住耶稣。感谢祢在天上为我们预备家,也感谢祢赐我地上的家。求祢教导我不断向着那奖赏努力前行。阿们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.



What We Learned:

Today, your child learned that his or her citizenship is in Heaven, and that he or she is to take a hold of the things of Christ. (Scriptures Used: Philippians 3:12-14, 20-21.)



Words to Remember:

(Bible versions used are selected to help young children learn and understand the meaning of scripture.)

"But our citizenship is in heaven." Philippians 3:20 NIV

Practice the verse several times with your child during the week. Talk about what it means to be a citizen of Heaven.



Suggested Parent/Child Activity:

Read Philippians 3 together as a family. Then talk about the home in which you live. List all the things that you are thankful for in your home. Thank God for these things. Have fun talking about your heavenly home and what you think it will look like. Thank God as a family that you are able to look forward to a home in Heaven.



Daily Prayer:

Dear Lord, thank You for Your Son that we can hold on tight to Jesus as we go through life. Thank You that You have a home for us in Heaven. Thank You for my home on earth. Teach me how to keep pressing on toward the prize. Amen.